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ZADEVA: VPRAŠANJA IN POBUDE 

 

 

 

V skladu z 97. členom Poslovnika MOL, v imenu svetniškega kluba SDS, zastavljam županu ter 

pristojnim službam sledeča svetniška vprašanja: 

 
 

1. Kolikšna je količina vseh odpadkov , ki se dnevno in letno zberejo na nivoju MOL 

 

2. Kako poteka transport in odlaganje 

 

3. Katere vrste odpadkov gredo v predelavo in koliko ton le teh v ponovno uporabo? 

 

4. Koliko odpadkov, če sploh, se danes uporablja kot energent in ali je odplinjanje deponij 

v celoti koriščeno za energijo? 

 

5. Kako MOL obvladuje in minimizira smrad, ki se širi iz zbirališč? 

 

6. Kakšna je specifikacija stroškov, na podlagi katerih je oblikovana cena, ki jo plačujemo 

Ljubljančanke in Ljubljančani za odpadke? 

 

7. Ali bo eventualna sprememba odloka pod točko 5 vplivala na povišanje cen na 

položnicah? 

 

8. Zakaj je projekt RCERO v zaostanku in zakaj so Evropska sredstva tako nizko 

izkoriščena? 

 
 

 

 

 

                                                                                                      Zofija Mazej Kukovič l.r., 

                                                                                                             mestna svetnica 

 

 

 

 


